

**Sergei Beliaev**  
**Russian State Historical Archive**  
**St. Petersburg, Russia**  
[igor@spiiras.nw.ru](mailto:igor@spiiras.nw.ru)

Short-term grant, 1999

### **P.L.Bark and Financial Policy of Russia in 1914-1917.**

According to the submitted work plan, I spent a part of the grant for my trip to Moscow, where I collected materials for the monograph "P.L.Bark and Financial Policy of Russia in 1914-1917," working in Moscow archives and libraries (The State Archive of the Russian Federation, The Russian State Archive of Economics, The Archive of Foreign Policy of the Russian Empire, The Moscow Central Historical Archive, The Russian State Library, The State Public Historical Library of Russia).

I am preparing the text of the book for publication and intend to spend the rest of the grant on publication of my monograph, as well as the grant given to me by the American Council of Learned Societies in 2000. I am negotiating with publishing houses the possibility of publication of the book.

---

**Сергей Беляев**  
**Российский Государственный исторический Архив**  
**Санкт-Петербург, Россия**  
[igor@spiiras.nw.ru](mailto:igor@spiiras.nw.ru)

Краткосрочный грант, 1999

### **П.Л.Барк и финансовая политика России в 1914- 1917 гг.**

В соответствии с представленным мною планом работы я израсходовал часть предоставленного мне гранта на поездку в Москву, где я проводил сбор материалов для монографии "П.Л.Барк и финансовая политика России в 1914-1917 гг.", работая в московских архивах и библиотеках (Государственный архив Российской Федерации, Российский государственный архив экономики, Архив внешней политики Российской империи, Центральный исторический архив Москвы, Российская государственная библиотека, Государственная публичная историческая библиотека России).

Я подготавливаю текст книги к изданию и намерен израсходовать оставшуюся часть гранта на публикацию своей монографии так же, как и соответствующий грант, предоставленный мне Американским Советом Научных Обществ в 2000 г. О возможности публикации книги мною ведутся переговоры с издательствами.